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© ERR SEER ir vs ri; EEN SER erin vs!)From: 5.1.2e

Sent: Thur 3/5/2020 6:48:33 AM

Subject: FW: Uitnodiging spoedoverleg Corona - tekort medische hulpmiddelenmaandag 9 maart 14.00 - 16.00 uur, Locatie: VWS

Received: Thur 3/5/2020 6:48:33 AM

Zie min opmerkingen in de mail. Indien akkoord dan wil 1k aanBEY agen een mail op te stellen. Ik wil wel even

meeleze voordat deze uitgaat.
Groet

Ministerie van

NESEds
en

Ei
Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Van: @nfu-inkoop.nl>

Datum: woensdag 04 mrt. 2020 9:20 PM

Locatie: VWS

Bedankt voor deze uitnodiging. Zoals aangegeven zijn er umc’s die binnen 1 week leeg gaan lopen op hun voorraad

aan ok-gazen. Het lijkt ons dan ook heel goed om daarover in gesprek te gaan in de driehoek VWS-zorginstellingen-

leveranciers. Ter voorbereiding op deze ontmoeting vernemen wij EEEnamens NVZ en onderstaande)

graag:

= Welke partijen heeft u uitgenodigd voor deze bijeenkomst? Dit kunnen we aangeven. Misschien

ook goed voor de andere deelnemers om te weten.

« Wij kunnen aangeven welke fabrikanten\leveranciers ons bekend zijn en het lijkt ons erg belangrijk
dat z1j ook aanwezig zijn bij dit overleg; zi) hebben immers het beste zicht op hun toeleveringsketen
van ok-gazen en onze tijd dringt om tot oplossingen te komen. lijkt mij goed als je deze vraag
voorlegt aan de koepels. Ik heb mijn twijfels of het verstandig is als ze aanwezig zijn, maar laat

dit echt graag over aan de koepels. Het is denk ik wel goed als de ziekenhuizen vandaag al een

lijstje van bedrijven geven dan kunnen we die ook aan de koepels voorleggen.
* Waarom 1 deelnemer per organisatie? Wij kennen diverse experts op dit gebied en vinden het

essentieel om hen te betrekken om tot oplossingen te komen. Een beperking tot 1 deelnemer leidt in

onze optiek niet tot de beste oplossingen. Wij willen geen Poolse landdag anders kunnen we niet

constructief overleggen. Eigenlijk is 10 pp maximaal voor een goed overleg en wil wel uitbreiden

maar anders kunnen we niet overleggen. Ze zullen dus ook kennis vooraf moeten vergaren.

Naast de bespreking over de huidige crisis in ok-gazen maken we ons ook zorgen over andere pakketten die een

oorsprong in China hebben en mogelijk binnenkort cok tot problemen kunnen gaan leiden. Wij zijn bang dat de ok-

gazen het topje van de ijsberg zijn. Wilt u dit komende maandag ook bespreken? Met dezelfde deelnemers? Kuntu

ook zorgen dat dit onderwerp komende vrijdag op de agenda komt in het overleg van de Europese ministers van

Volksgezondheid? Wij zijn namelijk van mening dat Europese samenwerking op dit vlak essentieel is. Ook achten wij

Medtech Europe een belangrijke partner voor dit vraagstuk.

Ja dit willen we juist bespreken lijkt mij. En zullen we ook meegeven BED.
Tenslotte hebben we na afloop gesproken met [IEE We willen met VWS in een setting van 3 partijen

(VWS, NVZ en NFU) rond de tafel om af te kunnen stemmen wanneer we het advies aan de ziekenhuizen geven om

electieve zorg uit te gaan stellen. Als we dat doen moeten we ook de communicatie met elkaar afstemmen om het
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Nederlandse publiek daar goed en rustig over te kunnen informeren. Dit kunnen we niet met elkaar bereiken in de

aangekondigde setting van aanstaande maandag. Graag vernemen we wanneer dat kan worden besproken en wie

daarvoor uw delegatie gaat vormen. U zult begrijpen dat wij onze bestuurders ook op de hoogte brengen van de

voortgang in beschikbaarheid en willen hen goed aansluiten bij deze afspraak.
Ik stuur zo een mailtje door vanEEA Deze afspraak moet ook met [ff besproken en gevoerd worden. Als ik zijn

bericht goed lees ook met de 1GJ.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Oudlaan 4 | Postbus 9696, 3506 GR UTRECHT
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